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Resultat av studie vid Mittuniversitet, gällande barn i ambulanser, där Region Gävleborg 

deltog  

 

 

Under bland annat 2019 så deltog ett antal sjuksköterskor från Region Gävleborg i en studie 

vid Mittuniversitet. Den handlade om hur man hanterade situationer med barn i 

ambulanser. Man resonerade bland annat kring de andra förutsättningar som gäller barn, till 

exempel vid smärtlindring, där gränsen för biverkningar var lägre. 

 

Studien är högst intressant då den visade att barn agerar annorlunda från vuxna. Vidare att 

de har andra fysiska förutsättningar och (av naturliga skäl) har svårare att formulera sig kring 

upplevd smärta och vid mottagande av smärtlindring. Studiens resultat, och vilka 

förändringar den bidragit med inom Region Gävleborg, är högst intressant för verksamheten 

och regionfullmäktige att ta del av. 

 

 

Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

regionråd/ordförande: 

 

 

1. Vilka slutsatser har Region Gävleborg dragit av studien? 

2. Hur har studien följts upp med aktuella verksamheter som till exempel 

ambulanssjukvården? 

3. Vilka förändringar har studien bidragit med till Region Gävleborgs dagliga verksamhet? 

4. Hur kommer Region Gävleborg att följa upp studien framåt? 

 

 

 

Mattias Eriksson Falk 

Ledamot Regionfullmäktige Gävleborg  
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